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معاون سیاسی استاندار آذربایجان غربی:
فرمانداران آذربایجان غربی پیگیر 

تامین مطالبات مردم باشند
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان 
برخی  بررسی علت  با  فرمانداران  غربی گفت: 
تامین  پیگیر  جدی  صورت  به  ها،  نارضایتی 
مطالبات مردم باشند.  رضا ابراهیمی در نشست 
مشترک فرمانداران استان با معاونین و مشاوران 
به  که  استانداری  ستادی  مدیران  و  استاندار 
شد،  برگزار  غربی  آذربایجان  استاندار  ریاست 
استان  در سطح  اندیشیده شده  تدابیر  افزود: 
مسئولان  با  همکاری  در  فرمانداران  اهتمام  و 
سازی  خنثی  در  مهمی  نقش  شهرستان، 
استان  کردن  ناامن  برای  دشمنان  توطئه های 
و کشور داشته است. وی همچنین با اشاره به 
اراده راسخ مسئولان استان برای تأمین امنیت 
جامعه و حفظ آرامش مردم، خاطرنشان کرد: 
ایران  کردن  ناآرام  برای  دشمنان  توطئه های 
اسلامی همچنان تداوم داشته و فرمانداران در 
شکست  برای  استان،  مسئولان  با  هماهنگی 
دشمن آماده باشند. معاون سیاسی و اجتماعی 
استاندار آذربایجان غربی افزود: با توجه به تهیه 
شناسنامه جامع شهرستان های استان، که در 
با  مربوطه  فرمانداران  آغاز شده،  ۴ شهرستان 

جدیت موضوع را پیگیر باشند.
ابراهیمی در ادامه با اشاره به برگزاری انتخابات 
در سال آینده، تصریح کرد: فرمانداران آذربایجان 
غربی از هم اکنون تدابیر و پیش بینی های لازم را 
برای برگزاری باشکوه انتخابات پیش روی مجلس 
خبرگان رهبری و مجلس شورای اسلامی انجام 
دهند. وی همچنین با تاکید بر تأمین زیرساخت ها 
جهت تسریع روند محرومیت زدایی در سطح 
با  غربی  آذربایجان  فرمانداران  افزود:  استان، 
دنبال  به  سوادآموزی،  حوزه  به  جدی  توجه 
بازگشت  و  تحصیل  از  بازماندگان  ساماندهی 
آنها به مدارس باشند. معاون توسعه مدیریت 
و منابع استاندار آذربایجان غربی گفت: دولت 
سیزدهم با تمام توان متعهد به تحقق وعده های 
در  نیز  استانی  مدیران  و  بوده  مردم  به  خود 
ذوالفقاری،  گام برمی دارند. جعفر  این مسیر 
افزود: مدیران با روحیه انقلابی و جهادی، بیش 
از پیش در راستای تأمین مطالبات بحق مردم 
با  کنند. وی همچنین  آذربایجان غربی تلاش 
نیازهای شهرستان های  اولویت بندی  بر  تاکید 
و  با شناسایی ظرفیت ها  کرد:  تصریح  استان، 
برای  استان،  مختلف  شهرستان های  نیازهای 
پیشبرد طرح ها و رفع مشکلات مناطق مختلف 

برنامه ریزی شده است.

معاون عمرانی استاندار اردبیل:
منابع نقدی پروژه های عمرانی را 

تحرک دوچندان بخشیده است
اردبیل  استاندار  عمرانی  امور  معاون 
برای  جمهور  رئیس  سفر  نقدی  منابع  گفت: 
شرایط  عمرانی،  پروژه های  به  تحرک بخشی 
آورده  وجود  به  اردبیل  استان  در  را  متفاوتی 
است.  سید کمال الدین میرجعفریان در جلسه 
شورای فنی استان اردبیل اظهار کرد: در بخش 
راه، راه آهن، آب و خاک و طرح های نیمه تمام 
رئیس جمهور  اعتبارات سفر  تزریق  با  ورزشی 
به صورت نقدی تحرک اجرایی خوبی را شاهد 
با  ارزیابی  و  نظارت  حوزه  قطعاً  که  هستیم 
دقت نظر فنی می تواند به کیفی سازی اجرای 
این پروژه ها کمکی مؤثر باشد. وی با قدردانی 
در  فنی  نظارت شورای  کارگروه  فعال شدن  از 
بازدید از طرح های و پروژه های متعدد تصریح 
پیمانکاران  ظرفیت  از  بهره گیری  کنار  در  کرد: 
به  استان،  در  فعال  مشاوره ای  شرکت های  و 
مهندسان  توانمندی های  از  می توانیم  راحتی 
استان اردبیل در اجرا و به نتیجه رسیدن طرح ها 
و پروژه های متعدد استفاده کنیم. معاون امور 
عمرانی استاندار اردبیل گفت: در این بازدیدها 
در کنار بررسی مسائل مالی، فنی و روند کار، 
سعی می شود تا موانع و مشکلات نظیر معارض 
دستگاه های  همراهی  با  و  برطرف شده  محلی 
اجرایی جابجایی تأسیسات برای اجرای پروژه های 

عمرانی به ویژه در حوزه راه انجام شود.
میرجعفریان ضرورت فعال شدن کمیته فنی و 
بازرگانی را برای قیمت گذاری متعارف در اجرای 
پروژه های عمرانی یادآور شد و افزود: باید اعتبار 
اجرای  روند  و  تزریق  پروژه  اجرای  با  متناسب 
پروژه  به  وی  باشیم.  شاهد  را  پروژه ها  کیفی 
بازسازی ورزشگاه تختی اردبیل اشاره کرد و ادامه 
داد: در این زمینه تلاش بر این است تا پروژه 
برای سال آینده آماده بهره برداری شود که بخش 
مصنوعی  چمن  نصب  و  زیرسازی  از  عظیمی 
انجام شده و قطعاً با رعایت نقاط فنی این فرآیند 

بیش از گذشته تقویت خواهد شد.

فرماندار شاهرود:
آماده سازی زمین مشکل عمده 

مسکن ملی در شاهرود است

سازی  آماده  اینکه  بیان  با  شاهرود  فرماندار 
زمین، مشکل عمده مسکن ملی در شهرستان 
است، گفت: مسکن ملی در این موضوع در یک 

بلاتکلیفی به سر می برد.
مسکن  شورای  نشست  در  جلالی  ابوطالب 
این  ویژه  فرمانداری  میزبانی  به  شاهرود 
در  نفر  هزار   ۲۰ اینکه  بیان  ضمن  شهرستان 
شاهرود متقاضی مسکن ملی بودند که ۱۵ هزار 
نفر از این بین واجد شرایط شناخته شدند، تاکید 
کرد: پنج هزار نفر از این میزان تشکیل پرونده 
دادند و نزدیک به همان تعداد نیز افتتاح حساب 

داشتند.
وی با بیان اینکه تنها یک هزار و ۵۰۰ نفر واریز 
وجه اولیه را داشتند، افزود: علی رغم اینکه این 
میزان نسبت به تعداد کل واجدان شرایط بسیار 
اندک است اما وضعیت مسکن ملی شاهرود در 
قیاس با دیگر شهرستان های استان، وضعیت 

نسبتاً خوبی است.
اقدامات جدی در حوزه مسکن

معاون استاندار سمنان با بیان اینکه اقدامات 
آماده  بتوانیم  تا  است  پیگیری  حال  در  جدی 
سازی اراضی واگذاری را صورت دهیم، افزود: 
آماده  زمینه  در  دغدغه هایی  که  رویان  از  غیر 
سازی زمین برای مسکن ملی و واگذاری به مردم 
وجود دارد در بقیه شهرها خوشبختانه طرح های 

مسکن ملی فعال است.
و  سازندگان  از  برخی  اینکه  بیان  با  جلالی 
کسانی که پیگیر پروژه ها هستند دغدغه هایی 
دارند که از جدی ترین آنها می توان به مشکلات 
مسکن ملی در فدک و کوثر شاهرود اشاره کرد، 
مصوبه شورای مسکن  رغم  علی  داشت:  بیان 
و  دو شهرک  این  در  اراضی  واگذاری  کار  باید 
آماده سازی نیز انجام می شد که در این ارتباط 
با رایزنی هایی که با شهرداری شاهرود داشتیم 

مقرر شد تا این طرح نیز پیگیری شود.
وی با بیان اینکه برآورد شهرداری شاهرود برای 
آماده سازی شهرک ۲۰۰ میلیارد تومان بود که با 
توافق صورت گرفته این رقم را تا ۸۰ میلیارد تومان 
شامل ۵۰ میلیارد تومان سکنه محل که غالباً هم 
مبالغی را بدهکار هستند و ۳۰ میلیارد تومان نیز 
از سوی راه و شهرسازی شرق استان سمنان، 
و  مصوبات  تمام  رغم  علی  اما  دادیم  کاهش 
پیگیری ها هنوز نتیجه ای را نگرفته ایم که سبب 

شده تا گلایه هایی برای مردم نیز پدید بیاید.
آزاد سازی تسهیلات

فرماندار شاهرود آزاد سازی تسهیلات بانکی 
کرد:  تصریح  و  دانست  مردم  دغدغه  دیگر  را 
علی رغم اینکه بانک ها در ارتباط با مسکن ملی 
همراهی خوبی را داشته اند اما انتظار می رود که 
با آزاد سازی تسهیلات شرایط را برای مردم نیز 

تسهیل کنند.
جلالی با بیان اینکه انشعابات نیز باید همکاری 
بهتری از سوی آبفای شهرستان شاهرود همراه 
مطرح  که  مسائلی  جز  به  کرد:  تاکید  شود، 
شد، مشکل دیگری در مسکن ملی شهرستان 

شاهرود وجود ندارد.
امروز  بزرگترین مشکل ما  اینکه  بیان  با  وی 
این است که در یک بلاتکلیفی در زمینه آماده 
سازی، قرار داریم، گفت: اگر قرار است که آماده 
سازی زمین ها به شهرداری ها سپرده شود باید 
این کار صورت گیرد، اگر قرار نیست شهرداری ها 
این اقدام را صورت دهند، باید موضوع مشخص 

و تعیین تکلیف شود.
در  نیز  میامی  فرماندار  پور  طاهران  عباس 
سخنانی با بیان اینکه مشکل این شهرستان نیز 
مانند شاهرود مقوله آماده سازی زمین است که 
در صورت اعلام مشخصات فنی توسط شهرداری 
اجرایی  امور  انجام  امکان  خصوصی  بخش  یا 
شهر  معادن  از  یکی  گفت:  می گردد،  فراهم 
میامی با ۲۰۰ نفر پرسنل به دنبال ایجاد شهرکی 
مسکونی برای پرسنل خود است که در صورت 
کسب مجوز، امکان ساخت واحدهای مسکونی 

این مجموعه نیز فراهم می شود.

مصطفی بابایی سارویی گفت: سند تحول بنیادین 
آموزش و پرورش، به عنوان سند بالادستی و ملی در 
سال ۱۳۹۰ به تصویب شورای انقلاب فرهنگی رسید و 
تا قبل از دولت سیزدهم بخش هایی از آن اجرا شد و 
در دولت سیزدهم قرارگاه اجرایی سند تحول و تربیت 

تمام ساحتی در مدارس، پیگیری می شود.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
آموزش و پرورش گفت: ماه گذشته رتبه یک برای ۸۰ 
درصد از معلمان صادر شده و رتبه بندی ۲۰ درصد 
باقیمانده هم به زودی و تا پایان آذر صادر و بر همین 

اساس معوقات ۸ ماهه معلمان پرداخت می شود
وی افزود: مدرسه، مهمترین رکن تحول در آموزش 
و پرورش است و این اتفاقات باید از کف مدارس 
محقق شود و با حضور ۱۵۰۰ معلم جوان در اقصی 
نقاط کشور، دوره تربیتی رهیاران تحول در مشهد 
مقدس برگزار شد و امیدواریم شاهد تحقق مفاد این 

سند در مدارس کشور باشیم.
بابایی سارویی خاطرنشان کرد: سند تحول آموزش 
از  به مرور زمان محقق می شود و یکی  و پرورش 
پایه های تحقق این سند، معلم تمام ساحتی است 
که نتیجه آن، قطعاً دانش آموز تمام ساحتی خواهد 
بود. وی افزود: رتبه بندی معلمان در راستای ارتقای 
نظام تعلیم و تربیت و شأن معلمان، بهبود وضعیت 
معیشت معلمان از سال ۱۳۹۰ در دستور کار قرار 
گرفت که متأسفانه ۱۱ سال مغفول بود اما در دولت 
سیزدهم با همراهی مجلس به نقاط خوبی دست 

یافته ایم.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
رتبه ۱  ماه گذشته  پرورش تصریح کرد:  و  آموزش 
برای ۸۰ درصد از معلمان صادر شده و رتبه بندی 
۲۰ درصد باقیمانده هم به زودی و تا پایان آذر صادر 
و بر همین اساس معوقات ۸ ماهه معلمان پرداخت 

می شود.
وی افزود: در آینده نزدیک با شکل گیری هیئت های 
ممیزی، رتبه های ۱ تا ۵ هم برای معلمان اعمال و 

معوقات آن ها پرداخت می شود.
اضافه شدن ۲ هزار و ۱۰۰ فضای ورزشی درون 

مدرسه ای
بابایی سارویی تأکید کرد: آموزش و پرورش دو بال 
آموزش و پرورش را دارد و تلاش کردیم جذاب سازی 
اقدامات قابل توجهی انجام شود به طوری که در 
یک سال گذشته ۲ هزار و ۱۰۰ فضای ورزشی درون 
مدرسه ای جدید به مدارس اضافه شد که رشد قابل 

توجهی داشته است.
وی افزود: دانش آموزان حتی در زنگ های تفریح 
هم می توانند از امکانات ورزشی استفاده کنند و در 
حوزه پرورشی هم پویش های جدی از جمله تئاتر، 
سازی  جذاب  برای  مدرسه ای  بازی های  و  سرود 

مدارس در دستور کار قرار گرفته است.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
آموزش و پرورش بیان کرد: با توجه به زیست بوم 
امروز در فضای مجازی، فضای شادتری برای مطالعه 
کتاب برای دانش آموزان در نظر گرفته شده است 
در فضای  برنامه ها  قبیل  این  در تلاش هستیم  و 

مجازی، افزایش پیدا کند.
 ۳۲ اصفهان  استان  در  گفت:  سارویی  بابایی 
هنرستان جوار صنعتی توسط خیران ساخته می شود 
تا دانش آموزان علاقه مند به صنعت، در دل صنایع 

بزرگ آموزش ببینند و مشغول به کار شوند.
وی افزود: سهم تجهیز هنرستان ها در کشور ۲ هزار 
میلیارد تومان است که تلاش می کنیم این اعتبار، 

برای بهبود وضعیت هنرستان ها، مصرف شود.

وجود ۱۲۰ هزار مدرسه در کشور
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
از ۱۲۰ هزار  آموزش و پرورشخاطرنشان کرد: بیش 
مدرسه داریم که برخی از آن ها فرسوده هستند و 
برخی هم به مرور فرسوده می شوند و خیران مدرسه 
ساز سال گذشته ۳ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان در 
کشور مدرسه سازی کردند و امسال بیش از ۸ هزار 
مدرسه  برای  پرورش  و  آموزش  به  تومان  میلیارد 

سازی کمک می کنند.
وی افزود: در ۷ ماه گذشته ۹ هزار کلاس درس و 
۱۶۰۰ مدرسه و فضای آموزشی هم نوسازی شده اند.

بابایی سارویی تصریح کرد: تا پایان دولت تمامی 
مدارس کانکسی و سنگی در مناطق صعب العبور، 
و  آموزش  وزیر  پیگیری های  و  دولت  حمایت  با 
پرورش، جمع آوری می شوند. وی افزود: گرایش به 
رشته های علوم پایه کم شده است و تلاش می کنیم 
تمایل دانش  برای  وضعیت بوجود آمده در کشور 

آموزان به رشته های پزشکی را اصلاح کنیم.
وی افزود: مدرسه، مهمترین رکن تحول در آموزش 
و پرورش است و این اتفاقات باید از کف مدارس 
محقق شود و با حضور ۱۵۰۰ معلم جوان در اقصی 
نقاط کشور، دوره تربیتی رهیاران تحول در مشهد 
مقدس برگزار شد و امیدواریم شاهد تحقق مفاد این 

سند در مدارس کشور باشیم.
بابایی سارویی خاطرنشان کرد: سند تحول آموزش 
از  به مرور زمان محقق می شود و یکی  و پرورش 
پایه های تحقق این سند، معلم تمام ساحتی است 
که نتیجه آن، قطعاً دانش آموز تمام ساحتی خواهد 
راستای  در  معلمان  بندی  رتبه  افزود:  وی  بود. 
ارتقای نظام تعلیم و تربیت و شأن معلمان، بهبود 
وضعیت معیشت معلمان از سال ۱۳۹۰ در دستور 
کار قرار گرفت که متأسفانه ۱۱ سال مغفول بود، 
اما در دولت سیزدهم با همراهی مجلس به نقاط 

خوبی دست یافته ایم. رئیس مرکز اطلاع رسانی و 
روابط عمومی وزارت آموزش و پرورش تصریح کرد: 
ماه گذشته رتبه ۱ برای ۸۰ درصد از معلمان صادر 
شده و رتبه بندی ۲۰ درصد باقیمانده هم به زودی 
و تا پایان آذر صادر و بر همین اساس معوقات ۸ 
ماهه معلمان پرداخت می شود. وی افزود: در آینده 
نزدیک با شکل گیری هیئت های ممیزی، رتبه های ۱ 
تا ۵ هم برای معلمان اعمال و معوقات آن ها پرداخت 
می شود. بابایی سارویی تأکید کرد: آموزش و پرورش 
دو بال آموزش و پرورش را دارد و تلاش کردیم جذاب 
سازی اقدامات قابل توجهی انجام شود به طوری که 
ورزشی  فضای  و ۱۰۰  هزار  گذشته ۲  یک سال  در 
درون مدرسه ای جدید به مدارس اضافه شد که رشد 

قابل توجهی داشته است.
وی افزود: دانش آموزان حتی در زنگ های تفریح 
هم می توانند از امکانات ورزشی استفاده کنند و در 
حوزه پرورشی هم پویش های جدی از جمله تئاتر، 
سازی  جذاب  برای  مدرسه ای  بازی های  و  سرود 

مدارس در دستور کار قرار گرفته است.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
زیست  به  توجه  با  کرد:  بیان  پرورش  و  آموزش 
شادتری  فضای  مجازی،  فضای  در  امروز  بوم 
نظر  در  آموزان  دانش  برای  کتاب  مطالعه  برای 
قبیل  این  هستیم  تلاش  در  و  است  شده  گرفته 
کند. پیدا  افزایش  مجازی،  فضای  در   برنامه ها 
سهم تجهیز هنرستان ها در کشور ۲ هزار میلیارد 

تومان است
 ۳۲ اصفهان  استان  در  گفت:  سارویی  بابایی 
هنرستان جوار صنعتی توسط خیران ساخته می شود 
تا دانش آموزان علاقه مند به صنعت، در دل صنایع 

بزرگ آموزش ببینند و مشغول به کار شوند.
وی افزود: سهم تجهیز هنرستان ها در کشور ۲ هزار 
میلیارد تومان است که تلاش می کنیم این اعتبار، 

برای بهبود وضعیت هنرستان ها، مصرف شود.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: بیش از ۱۲۰ هزار 
مدرسه داریم که برخی از آن ها فرسوده هستند و 
برخی هم به مرور فرسوده می شوند و خیران مدرسه 
ساز سال گذشته ۳ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان در 
کشور مدرسه سازی کردند و امسال بیش از ۸ هزار 
مدرسه  برای  پرورش  و  آموزش  به  تومان  میلیارد 

سازی کمک می کنند.
وی افزود: در ۷ ماه گذشته ۹ هزار کلاس درس و 
۱۶۰۰ مدرسه و فضای آموزشی هم نوسازی شده اند.

بابایی سارویی تصریح کرد: تا پایان دولت تمامی 
مدارس کانکسی و سنگی در مناطق صعب العبور، 
و  آموزش  وزیر  پیگیری های  و  دولت  حمایت  با 
پرورش، جمع آوری می شوند. وی افزود: گرایش به 
رشته های علوم پایه کم شده است و تلاش می کنیم 
تمایل دانش  برای  وضعیت بوجود آمده در کشور 

آموزان به رشته های پزشکی را اصلاح کنیم.
رئیس مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
هدایت  حوزه  در  کرد:  تأکید  پرورش  و  آموزش 
تحصیلی هم تلاش می کنیم دانش آموزان را برای 

تحصیل در رشته های علوم پایه، اقناع کنیم.
افزود: درباره حجم و محتوای کتب درسی،  وی 
همکاران ما در سازمان پژوهش و تألیف کتب درسی 
در حال بررسی هستند که آیا معلمان توانایی آموزش 
این حجم از کتاب را دارند یا خیر و نکته بعدی اینکه 
محتویات کتاب ها چقدر برای دانش آموزان کاربردی 
است و بر همین اساس، هر ساله شاهد تغییر و 

تحولات در محتوا و حجم کتب درسی هستیم.
بابایی سارویی بیان کرد: بر اساس دستور رهبر 
انقلاب، تلاش می کنیم فارغ التحصیلان دانشگاه های 
شهید رجایی و فرهنگیان به حوزه تعلیم و تربیت وارد 

شوند.

رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت آموزش و پرورش خبر داد

ح رتبه بندی معلمان تا پایان آذرماه سال جاری تعیین تکلیف طر
 رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت آموزش و پرورش از تعیین تکلیف طرح رتبه بندی معلمان تا پایان آذر ماه خبر داد.

ماه گذشته 
رتبه 1 برای 

۸0 درصد 
از معلمان 

صادر شده 
و رتبه بندی 

20 درصد 
باقیمانده هم 

به زودی و 
تا پایان آذر 

صادر و بر 
همین اساس 

معوقات ۸ 
ماهه معلمان 

پرداخت 
می شود

مدیر کل راه و شهرسازی استان البرز:
تمامی خدمات به مالکان و مهندسان عضو سازمان نظام مهندسی غیر حضوری شد

رئیس و  هیئت مدیره سازمان نظام مهندسی استان البرز با حضور در ساختمان اداره کل ضمن دیدار و گفت و گو با مدیرکل راه و 
شهرسازی استان البرز گزارشی از آخرین اقدامات این سازمان را ارائه کردند.

علی مجربی رئیس سازمان نظام مهندسی استان البرز گزارش جامعی از عملکرد این سازمان ارائه کرد و گفت: یکی از اقدامات 
مثبت اجرا شده، غیر حضوری شدن کلیه خدمات به مالکین و مهندسین عضو سازمان نظام مهندسی است.

رییس سازمان نظام مهندسی البرز همچنین با بیان برخی مشکلات، درخواست هایی از مدیرکل راه و شهرسازی استان داشت 
که از مهمترین آن می توان به درخواست ارسال دستور نقشه توسط کلیه شهرداری ها به سازمان، استفاده از ظرفیت های 

مباحث ۱۹ و ۲۲ مقررات ملی ساختمان، حل و فصل نقشه های اجرایی، واقعی شدن خدمات مجریان ذیصلاح اشاره نمود.
در ادامه یونس سیفی معاون مسکن و بازآفرینی شهری استان البرز گفت: طرح نهضت ملی مسکن ظرفیت بسیار مناسبی 

برای مهندسان نظام مهندسی در استان البرز است و باید از این ظرفیت برای رشد صنعت ساختمان بهره برد.
سیفی با بیان اینکه سه شنبه هر هفته جلسه هماهنگی مابین مسئولین نظام مهندسی اداره کل راه و شهرسازی و هیئت مدیره سازمان 

نظام مهندسی استان البرز برگزار می شود بیان داشت از ظرفیت شورای فنی استان نیز می توان برای مرتفع نمودن مشکلات استفاده کنیم.
خالقی مدیرکل راه و شهرسازی استان البرز با بیان اینکه برخی بر این باورند که سازمان نظام مهندسی یک سازمان غیر دولتی و مردم نهاد است اما این یک 
باور اشتباه است و این سازمان به عنوان یک بازوی فنی که بر اساس قانون مجلس تاسیس شده است یاد کرد تا از طریق مهندسین مجرب خدمات لازم را به 

مردم ارائه دهند و کلیه این خدمات نظارت و پالایش می شود.
رضا خالقی با بیان اینکه در ادوار قبل دکتر مجربی خدمات ارزنده ای ارائه کرده که موجب رشد سازمان و رضایتمندی شده است بیان داشت: امیدواریم در 
دوره جدید نیز این روند ادامه داشته باشد. مدیرکل راه و شهرسازی استان البرز ضمن تاکید بر هماهنگی بیشتر اداره کل به عنوان دستگاه ناظر و سازمان نظام 
مهندسی استان البرز به هیئت مدیره سازمان نظام مهندسی گفت: برای پیشرفت و کسب رضایت مردم باید از حواشی دوری کرد و سلامت در عملکرد مدیر 

یک سازمان باعث سلامت کل دستگاه می شود و این نیازمند خودسازی است و هرچقدر از حواشی فاصله بگیرید به اهداف عالیه نزدیکتر خواهید شد.
در پایان خالقی ضمن ارائه راهکار برای برطرف شدن مشکلات و پاسخ به درخواستهای ارائه شده از سوی رئیس و اعضا هیئت مدیره سازمان نظام مهندسی 
بر نقش پررنگ مهندسان سازمان نظام مهندسی در طرح نهضت ملی مسکن تاکید کرد و از کلیه مهندسان دخیل در این طرح ملی خواست تا با رعایت دقیق 

قوانین و مقررات موجب ساخت مسکن مستحکم و با کیفیت برای مردم شریف ایران اسلامی شوند.

زارع مدیرکل بیمه سلامت استان البرز:
پزشکان نسخ خود را به صورت الکترونیک ارایه دهند

از سه میلیون نفری که در استان البرز زندگی می کنند حدودا ۷۰۰ هزار نفر تحت پوشش بیمه سلامت قرار دارند.
دکتر زارع اظهار کرد: از این تعداد حدود ۵۱۰ هزار نفر تحت پوشش بیمه سلامت به صورت رایگان قرار دارند و جزو دهک یک تا 

سه درآمدی قرار دارند.
وی بیان کرد: حدود ۱۵۰ تا ۲۰۰ هزار نفر در استان تحت پوشش هیچ بیمه ای نیستند که این افراد می توانند با مراجعه به 
سامانه شهروندی با بارگذاری مدارک و ارایه مشخصات مورد ارزیابی وسع قرار گیرند که اگر در این زمینه جزو دهک یک تا سه 
باشند به صورت رایگان مورد بیمه سلامت قرار خواهند گرفت و اگر جزو دهک چهار  درآمدی قرار داشته باشند ۱۰ درصد از 
مبلغ سهم بیمه شونده که ۹۹ هزار تومان است را پرداخت خواهند کرد و اگر  جزو دهک ۵ یا ۶ باشند ۲۵ درصد از این مبلغ 

را باید پرداخت نمایند.
دکتر زارع تصریح کرد:  دهک های ۷ تا ۱۰ نیز قاعدتا باید کل این مبلغ را پرداخت کنند .وی ادامه داد: طی گفت و گو با انجمن ها 
و شوراها، تصمیم گیران استانی، حتی بزرگان محلات و ... مردم را تشویق به استفاده از بیمه سلامت کرده ایم و حتی افراد می توانند با 
ارایه برخی مشخصات خود از جمله ارائه کد ملی، خود ما به آنها در ثبت نام در سایت جهت عضویت در بیمه سلامت نیز کمک می کنیم تا شهروندان بتوانند 

از خدمات این بیمه بهره مند شوند.
مدیرکل بیمه سلامت استان البرز همچنین گفت: بیمه سلامت، بیمه ای درمانی است و همچون تامین اجتماعی مشمول بازنشستگی نمی شود چرا که مبلغ 

ناچیزی که دریافت می شود آن هم بر اساس دهک بندی ها بوده و قاعدتا فقط پوشش درمانی خواهد بود.
دکتر داود زارع با اشاره به مشکلات نسخ الکترونیک اظهار کرد: نسخ الکترونیک به دو عزم نیاز دارد یکی این که بیمه شده حقوق خود را بداند و دیگر اینکه 

پزشک نسخه را الکترونیکی تجویز نماید .
وی با اشاره به طرح دارویار ادامه داد: در این طرح حدود ۱۵۰ هزار نسخه الکترونیک داشتیم  که مابقی نسخ به صورت فیزیکی و سنتی ارایه می شد که با 

اجرای طرح دارویار طی جلساتی با پزشکان و انجمن های مربوط و داروخانه ها این رقم دارای رشد ۵۰ درصد شده و به ۳۰۰ هزار نسخه الکترونیک ارتقا یافت.
این مسوول افزود: باید تلاش ها در این زمینه ادامه پیدا کند چرا که ارائه نسخ به صورت فیزیکی برای مردم مشکل ساز خواهد بود و از پزشکان می خواهیم که 
حتما نسخ خود را به صورت الکترونیک تجویز کنند چرا که با گران شدن داروها بیماران می توانند با ارایه نسخ الکترونیک به داروخانه ها از امکاناتی که دولت در 

اختیار آنان گذاشته است استفاده کنند.

 مدیرعامل سازمان بیمه سلامت کشور:

دکتر ناصحی مدیرعامل سازمان بیمه سلامت کشور در بازدید از 
اداره کل بیمه سلامت استان  البرز ضمن بیان فعالیت ها و عملکرد 
سازمان بیمه سلامت کشور در خصوص حضور در استان البرز 
گفت:دیدار با شهروندان،همکاران بیمه سلامت استان البرز ،رییس 
و همکاران دانشگاه و .... در این بازدید  مورد توجه قرار گرفته است 
تا از نزدیک مشکلات و فعالیت ها مورد بررسی و پیگیری قرار گیرد.
ناصحی همچنین با اشاره به دوران سخت کرونا و فعالیت های 
انجام شده در این زمینه اظهار کرد:همجواری با پایتخت علاوه بر 
این که برای استان فرصت هایی بوجود می آورد سبب مشکلات و 
آسیب های زیادی نیز در حوزه های،مختلف برای استان خواهد شد 
که در حوزه درمان نیز نیازمند توجه ویژه است و بیمه سلامت در 
تلاش است فعالیت های خوبی در این راستا همچون گذشته مورد 
انجام قرار دهد که آورده ما در این راستا ارایه خدمات به جامعه 

هدف بزرگی است که در این سالها نیز رو به افزایش است .
بیان کرد:  این عرصه  ادامه ضمن خدا قوت به فعالان  وی در 
جامعه  امر سلامت  در  که  کسانی  همه  به  می گوییم  قوت  خدا 
گام برمی دارند و در حوزه سلامت خدمت می کنند و امیداوارم در 
این سفر یک روزه بتوانیم مشکلات را بررسی و با ایجاد راهکارهای 
مناسب در جهت رفع مشکلات بکوشیم تا مشکلات هر چه زودتر 

مرتفع شوند. وی ضمن اشاره به خدمات بیمه سلامت در حوزه 
الکترونیک و پیگیری اجرای پرونده  الکترونیک،نسخه  های نظام 
الکترونیک تصریح کرد: این اقدامات، اقدامات مهمی هستند که 
نظام سلامت در تلاش است تا به بهترین نحو این چرخه را کامل 
کند و امیدواریم با برنامه هایی که وجود دارد هر چه زودتر همه 

برنامه هایمان اجرایی شوند.
بیمه  در  کرد:  اظهار  همچنین  کشور  بیمه سلامت  مدیرعامل 
همگانی تعداد زیادی مورد بیمه رایگان قرار گرفته اند، خصوصا سه 

دهک پایین که تعداد ۶ میلیون نفر در این زمینه بیمه شدند.
کشور  مناطق  از  برخی  و  حاشیه  مناطق  کرد:  اظهار  ناصحی 
نیازمند این مهم هستند که تحت پوشش بیمه سلامت قرار گیرند 
و درخواست دارند تحت پوشش بیمه سلامت شوند و خوشبختانه 

آمار مناسبی از بیمه سلامت کشور در این زمینه وجود دارد. 
وی همچنین خبر داد:صندوق بیماری های خاص صعب العلاج، 
هزینه هایی مثل سرطان مزمن و .. را مورد پوشش قرار داده و منابع 
در این زمینه دیده شده که این بیماری ها را در سیستم  بارگذاری 
کرده ایم  و سعی کرده ایم این بیماران را که عمدتا نیازمند هستند 
کمک های جدی به آنان داشته باشیم. وی ادامه داد: لیست این 
بیماری ها به تدریج کامل شده و پرونده های پرهزینه  در کمیته 

های استانی  رسیدگی می شود تا مبالغ مربوطه را پرداخت کنند.
دکتر ناصحی تصریح کرد: در بحث توانبخشی اس ام آی و .. 
کارهایی انجام شده طی تفاهم نامه با بهزیستی تفاهم نامه ارائه 
خدمت به معلولین بهزیستی مورد توجه قرار گرفته است که در این 
حوزه بتوانیم خدمت بیشتری ارائه کنیم و این جامعه هدف پرداخت 

هایشان کمتر شود.
این مسوول گفت:مشکلات همکاران در بیمه نیز مورد بررسی قرار 
خواهد گرفت و در موضوع سلامت و فضای فیزیکی نیز، مجموعه 
مورد نظر مورد بررسی قرار خواهد گرفت تا مجموعه ای در خور برای 

شهروندان و خدمتگزاران به مردم در این استان ایجاد گردد.
مدیرعامل بیمه سلامت کشور در بخشی دیگر به ارزیابی وضعیت 
ادامه  و  داده  قرار  توجه  مورد  را  نظام الکترونیک  اجرای  موجود 
داد:افزایش قراردادها و رفع موانع و ارایه مشوق ها و نظام ارجاع و 
پزشک خانواده در استان ها اجرایی شده و هم اکنون موسسات و 
انجمن هایی که دارند خدمات ارائخ می دهند و در تلاش هستیم از 

نزدیک با نقطه نظرات آن ها آشنا شویم.
طرح دارویار از،دیگر مواردی بود که دکتر ناصحی بدان اشاره کرده 
و اظهار کرد: طرح دارویار اقدام مهمی بود برای اختصاص ارز دارو 

برای قیمت نهایی که مصرف کننده باید می پرداخت. 

بیش از ۶ میلیون نفر در کشور به صورت رایگان تحت پوشش بیمه سلامت قرار دارند


